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PRIMĂRIA MUNICIPIULUI ARAD 

DIRECŢIA COMUNICARE 

Compartimentul Asistență Juridică 

Nr. 26536/ 24.03.2025 

 

 

 

Minuta 

Dezbaterii publice 

organizate de  Primăria Municipiului Arad în data de 24.03.2025, ora 11:30, având ca temă  

următoarele proiecte de acte normative:  

 

” Proiect de hotărâre privind repartizarea excedentului bugetar al Municipiului Arad 

rămas nerepartizat" - inițiativa primarului  și 

" Proiect de hotărâre privind adoptarea Bugetului General de Venituri și Cheltuieli al 

municipiului Arad pentru anul 2025" – inițiativa primarului. 

 

În data de 24.03.2025, ora 11:30, la sediul Primăriei Municipiului Arad, sala ”Regele 

Ferdinand”, a fost organizată dezbaterea publică având ca obiect analiza" Proiectului de 

hotărâre privind repartizarea excedentului bugetar al Municipiului Arad rămas nerepartizat" - 

inițiativa primarului  și " Proiect de hotărâre privind adoptarea Bugetului General de Venituri și 

Cheltuieli al municipiului Arad pentru anul 2025" – inițiativa primarului. 

Reprezentanţi ai Primăriei Municipiului Arad: 

-  Dl. Bibarț Călin- Primarul Municipiului Arad 

 - Dl. Boca Bogdan- Administrator public 

- D-na David Marinela- Director executiv- Direcția Economică 

- D-na Stoica Olimpia- Șef Serviciu Buget 

- D-na Barbura Eliza- Șef Serviciu Relații cu Publicul și Asociații de proprietari 

- D-na Cotrău Ralu- Compartimentul Mass-media 

- Dl. Popa Alexandru- PMA 

- D-na Horja Marioara- PMA 

- D-na Bulboacă Antonina- Responsabil de relația cu societatea civilă 

 

Reprezentanţi ai societăţii civile și alții: 

-Dl. Fordon Decebal- consilier local 

- Dl. Mocuța Dorel- Ilie- consilier local 

- Dl. Florescu Mario- profesor Liceul de Artă" Sabin Drăgoi" 

-Dl. Nichitean Claudius- consilier local 

-Dl. Aslau Leontin- consilier local 

-Dl. Istrate Dan- consilier local 

-D-na Medeleanu Raluca- jurnalist "Special Arad" 

-D-na Țărnău Florica- Lucia- consilier local 

-D-na Săbău Daniela- consilier local 

-D-na Hegyi Adriana- C.M.C. Arad 

-D-na Pădureanu- Andreica Daniela- Director C.M.C.Arad 

-Dl. Muntean Laurențiu- Filarmonica Arad 

-Dl. Costea Bogdan- T.C.I.S. Arad 
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-D-na Waas Liliana- consilier local 

-Dl. Mariș Florin- G.C.Arad 

Online: Claudia 

Număr total participanţi: 25 

Activităţi:  

Ora 11:30 – deschiderea dezbaterii publice – prezentarea proiectului propus 

Ora 11:40 – adresarea de întrebări, sugestii și propuneri de către cetățenii interesați 

Ora 11:55 – încheierea dezbaterii publice 

 

Înainte de începerea discuțiilor s-a adus la cunoștința participanților faptul că această ședință 

va fi înregistrată. Toată lumea a fost de acord. 

Dl. Boca Bogdan: Precizez punctual activitățile care se vor desfășura pe parcursul dezbaterii 

publice precum și modalitățile de consultare a proiectelor luate în discuție și orarul pus la 

dispoziție pentru cetățeni. Dacă sunt cetățeni interesați să ia cuvântul să se înscrie pe lista 

întocmită în acest sens. Fiecare luare de cuvânt vă rog să se limiteze la maxim 5 minute. Toate 

propunerile trebuie să fie făcute și în scris, astăzi, până la ora 13 la Registratură. Mulțumesc 

frumos! D-le Primar, aveți cuvântul. 

Dl. Primar Bibarț Călin: Bună ziua, conform procedurilor legale, având în vedere faptul că a 

expirat perioada de transparență și luând în considerare că mâine avem ședința ordinară a acestei 

luni în care avem pe ordinea de zi, Bugetul, pentru a respecta și toți pașii am programat 

dezbaterea publică de astăzi. Văd că sunt prezenți mai mulți consilieri, această întâlnire era mai 

mult dedicată cetățenilor pentru că cei care au calitatea de consilier au deja întreaga 

documentație dar asta nu însemnă că nu au și calitatea de cetățeni. Eu vă voi prezenta foarte 

succint câteva repere din Buget, ulterior dacă dvs. mai aveți întrebări, sugestii, propuneri este 

staff-ul tehnic, să spunem, condus de dl. City manager, de doamnele de la Buget și de Directorul 

economic astfel încât să poată fi preluate și astfel să mergem mai departe mai ales că domnii și 

doamnele consilier au și ședințe de comisii astăzi și nu vreau să-i blochez foarte mult. Așa că 

misiunea mea e mai simplă, de a prezenta în repere mari proiectul de Buget....Dacă pentru mine 

are cineva întrebări? Nu sunt. Mulțumesc frumos! 

Dl. Boca Bogdan: există o înscriere la cuvânt, d-nul Florescu Mario, este prezent?  Bun, o să 

aveți pe ecran un timer, este setat pe 5 minute, rugămintea e să nu-l depășiți prea mult. Vă 

ascultăm. 

Dl. Florescu Mario: numele meu este Florescu Mario, sunt profesor la Liceul de Artă ”Sabin 

Drăgoi” și aș dori să vă spun că am început profesoratul din anul 2000 la Sabin Drăgoi și când 

am venit în Arad, am avut instrumente personale o grămadă, am avut posibilitatea să investesc 

și le-am cumpărat eu. Acum, am avut foarte multe premii naționale și internaționale cu copiii, 

am realizat mai multe concerte, am făcut și diferite formații cu ei, dar m-am întors acum de la 

ultima olimpiadă de la Timișoara și îmi dau seama că suntem depășiți ca instrumentariu, nu mai 

pot personal să cumpăr un anumit instrument care se numește marimbă, toate liceele din țară au 

și noi rămânem mult în urmă datorită faptului că nu avem acest instrument. Dacă ar fi posibil 

cumva, nu știu, sincer nu mă pricep, dar, dacă ar fi posibil să punem pe hârtie și o achiziționare 

de marimbă, de un instrument de genul acesta. Este vorba de o marimbă bas în care copii pot 

studia și pot merge mai departe. Vă mulțumesc mult. 
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Dl. Primar Bibarț Călin: mulțumesc frumos, rugămintea este că principial lucrăm de felul 

următor, când e vorba de dotări în echipamente să le spunem, că alte școli nu au instrumentar, 

necesarul ni-l fac în general conducerea școlilor după ce discută cu toți profesori de la dvs. și 

apoi noi discutăm cu domniile lor, evident și o prioritizare pentru că, ca în familie ne-am dori 

să ne luăm de toate și în același timp și funcție de aia în general noi alocăm banii școlii și 

achiziția efectivă o face școala. De aceea nu-i necesar să prindem acum ceva scris, ci 

dumneavoastră să vorbiți, doamnele director au fost pe la noi, pentru că acolo una din alte mari 

probleme sunt spațiile în care să se desfășoare activitatea deoarece sunt mulți copii și nu au loc 

și am găsit soluție împreună cu domniilor lor  în vecinătatea dvs., facem noi o cheltuială acolo 

împreună cu școala pentru a avea acele spații în regulă și a putea să aibe laboratoare de creație 

cum sunt la dvs., deci rugămintea ar fi cu școala și atunci din ce putem, anul trecut s-a luat pian, 

ce ni s-a solicitat în măsura în care s-a putut evident. Mulțumesc frumos. 

Vă mulțumesc frumos, închidem ședința. 

 

Nume și prenume Funcția Semnătura 

Boca Bogdan P. Primar 

 

 

 

Macra Claudia Director executiv- Direcția 

Comunicare 

 

 

Bulboacă Antonina Responsabil de relația cu societatea 

civilă 

 

 

 


